
BM nr. 4/2023 i Grundejerforeningen Hinderuplund den 31/5 2023 hos Britta.  

Deltagende: Otto Leopold E36, Britta E22, Frank Rasmussen H2, Mette Munk K32, 
Dan Jønstrup E 34, Jens Dam E17 og Stina Engelhardt H33. 

Afbud: Ingen 

Referent: Stina 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (nr 3/2023) 
2. Godkendelse af dagsorden 
3. Konstituering: Valg af næstformand og fordeling/omfordeling af opgaverne i 
bestyrelsen 
4. Meddelelser 
5. Opfølgning på generalforsamlingen 
6. Økonomi 
7. Faciliteter 
8. Informationskanaler 
9. Arrangementer/aktiviteter  
10. Næste møder 
11. Eventuelt 
 
ad. 1: Referat godkendt uden bemærkninger. 
ad. 2: Dagsorden godkendt. 
ad. 3: Konstituering; Frank foreslår, at Dan overtager næstformandsposten, hvilket 
Dan har mod på. Dan er dermed næstformand.  
Britta overtager velkomsthilsenen inkl chokolade til nye beboere.  
Listen med bestyrelsesmedlemmernes arbejdsopgaver tilrettes. 
ad. 4: Norlys har rundsendt mail til de beboere, der i efteråret ´22 har givet tilsagn til 
installation af fibernet i den enkelte husstand. De kan ikke overholde den aftale, de 
ellers havde sat os i udsigt, hvor der ville blive gjort klar til fibernet. Beboere kunne 
så tilmelde sig hos den enkelte udbyder, når/hvis ønsket om fibernet opstod. Nu skal 
den enkelte husstand købe abonnement hos én af de udbydere Norlys samarbejder 
med og SÅ vil de komme og installere fibernettet.  
Phising-mails; bestyrelsen har oplevet forsøg på phising; vær opmærksom på 
mails/sms, der virker mistænkelige eller med links og vær forsigtig med at trykke på 
disse.  
Hushandler: E30 handlet pr. 23/5, K6 handlet pr 1/7, E11 og K30 til salg. 
Loppemarked ved AL-banken d. 13/5 – ingen i bestyrelsen deltog og ved ikke, 
hvordan det forløb, men der er lagt ny dato (10/6) på FB, hvor endnu et 



loppemarked løber af stabelen. 
ad. 5: Hængeparti fra GF med veteranbil på camping P-pladsen har Jens taget sig af.  
ad. 6: Britta gennemgår årets regnskab til dato. Der er bestilt nyt grus – og solgt lidt. 
Der er betalt kvartalsregning til gartnerne samt vintervedligehold, fastelavn og 
andre småting. Regnskabet ser meget fornuftigt ud, så der skal til at kigges på 
opretning af fortovene.  
ad. 7: Otto og Dan tager opgaven med at indhente tilbud på fliseopretning af 
fortove.  
Jens har fået lavet 5 ekstra nøgler til camping P-pladsen.  
Skuret skal muligvis have lavet gavlen, men det bliver i så fald til efteråret.  
Aftalen omkring vintervedligehold bibeholdes med de pristalsreguleringer, der 
måtte komme – og medmindre OK Nygaard opsiger aftalen. 
ad. 8: Der laves et nyhedsbrev, der lægges på FB og hjemmesiden 
ad. 9: Sommerfest bliver 26/8 kl 18. Grundet manglende tilslutning sidste år 
forsøger vi med et meget minimalistisk set-up: Foregår på vendeplads H, vi sørger 
kun for varme grills, så deltagere skal selv komme med kød, salat (til fællesbord), 
bord, stole, evt. pavillon/parasol. Mette og Stina laver en lille invitation til FB. 
Skt. Hans bål 23/6 kl 20 – Mette laver heksen 
ad.10: Næste bestyrelsesmøder: Mandag d. 28/8 hos Frank (i sommerhus). Mandag 
d. 30/10 hos Dan og lørdag d. 13/1 ´24 BM + julefrokost 
ad. 11: Intet under dette punkt. 
 
 


